
 

Protokoll styrelsemöte Hälsinglands Skidförbund 
 
Plats: Digitalt 

Datum: 2023-12-11   
 
Närvarande: Ola Engelbrekts (ordförande), Mats Andersson, Daniel Arenholm,  

Gudrun Ekblom och Thomas Ullberg  
Förhinder: Mats Hägglund 

 
§ 1 Mötets öppnande 

Ola hälsar alla välkomna och förklarar mötet för öppnat.  
 
§ 2 Godkännande av dagordning 

Styrelsen beslutar att godkänna förslaget till dagordning efter två tillägg. 
 
§ 3 Föregående protokoll 
            Styrelsen beslutar att lägga protokollet från 2023-11-14 med godkännande till  
             handlingarna.  

 
§ 4 Styrelsens arbetsuppgifter 
 Ola går igenom styrelsens arbetsuppgifter och årshjul.  

Dokumentet redovisas och skickas digitalt till styrelsen. 
 

§ 5 SDF konferens 8–9 december 
Gudrun har deltagit på RF/SISU Gävleborgs konferens för specialdistriktsförbunden i 
Gävle, 8–9 december 2023. Konferensen inleddes med gruppdiskussioner om vad 
som har varit bra under 2023 och vilka utmaningar som finns. Tre olika föreningar 
redovisade sina tankar om ledarrekrytering. Diskussion om att stärka ledarskapet 
följde. Valberedningen informerade om sitt arbete och önskar nominering av nya 
ledamöter senast 15 januari. Extra årsstämma genomfördes för stadgeändring om 
möjligheten att genomföra årsmöte digitalt. Pandemi perioden anses vara 
undantag. Instruktioner finns på RF:s hemsida om detta. Vidare redovisades 
Riktlinjer för barn- och ungdomsidrott. Skriftlig sammanställning kommer att 
redovisas. 
 

§ 6 Skidtingsfonden 
Rengsjö SK, Norrala SK, Kilafors SK och Bergsjö Hassela AK har skickat in ansökan till 
Skidtingsfonden. Beslut tas på nästa styrelsemöte 17 januari. 

 
§ 7 Rapporter 

Distriktsmästerskap ska i möjligaste mån genomföras. Kan även vara del i en 
nationell tävling. 
 

a) Alpina kommittén.  
Samverkansläger (Hälsingland och Region) har genomförts flera helger. Vecka 49 
och 50 har klubbarna läger. Alla planerade tävlingar är ännu inte fastlagda i 
tävlingskalendern. Mats A. kontaktar AK för att påminna klubbarna om att så 
snart som möjligt lägga in sina tävlingar i kalendern.  
0–8 år kommer att genomföras som mixklass utan tidtagning denna säsong. 
 



b.)  Längdkommittén. 
Längdkommitté möte har genomförts 2023-11-15. På dagordningen var 
regelnyheter, tävlingsprogram, ungdomscuper och kvällscup i norra 
Hälsingland. Den planerade Skidleka-utbildningen 9 december fick ställas in på 
grund av för få anmälda. Kvällscupen i norra Hälsingland har beviljats medel 
från Hälsinglands Sparbank och får därför detta namn. Det är önskvärt om 
kvällscuperna (distriktstävlingar) läggs in i tävlingskalendern. 

 
§ 8 Alla på snö Hudiksvall  

Ola och Gudrun har haft ett digitalt möte med Svenska Skidförbundets ”Alla på snö” 
-konsulenter för att få mer information om projektet. Därefter har ett fysiskt möte 
genomförts med representanter för Hudik Alpin och Hudiksvalls IF. Båda 
föreningarna visade stort intresse och ska ta upp frågan i respektive styrelser. Nästa 
steg är sedan att SSF kontaktar föreningarna. Vi fortsätter att söka mer kontakt med 
gymnasieskolan. Målet är att få i gång projektet 2024–25. 

 
§ 9 Kläder Alpina kommittén 

Daniel har via Länna sport tagit fram förslag till kläder att beställa till subventionerat 
pris. Vi diskuterar och beslutar att vi behöver ett avtal angående Hälsinglands 
Skidförbunds rättigheter att använda formmärket av hälsingebocken, som är 
framtagen av formgivare Caroline Tinterova. Klädkollektion kan godkännas av 
styrelsen via e-post per capsulam. 

 
§ 10  Skrivelser från SSF 

World Snow Day är planerad till 21 januari 2024.  
”Skidanläggningar bidrar till folkhälsa och glädje” rubricerades en insändare i 
Ljusnan 2023-12-11. Förhoppningen är att insändaren kommer att publiceras i 
samtliga tidningar i Gävleborg. Insändaren var undertecknad av ordförande, 
generalsekreterare och VD för Svenska Skidförbundet, Gästriklands och 
Hälsinglands Skidförbund, Friluftsfrämjandet flera organisationer och Svenska 
Skidanläggningars Organisation (SLAO). 
SSF:s Längdråd har ny ordförande Johan Starck, som önskar uppmärksamma information till 
distrikten. 

  
§ 12 Protokolljusterare 
 Daniel Arenholm utses att justera dagens protokoll.  
 
§ 13 Nästa möte 

Styrelsen beslutar att genomföra nästa möte digitalt på onsdag 17 januari,   
kl. 17.00. 
 

§ 14 Sammanträdet avslutas 
 Ola tackar och förklarar mötet för avslutat. 

 
 
 

Ola Engelbrekts   Gudrun Ekblom 
Ordförande    Sekreterare 
 

Daniel Arenholm 
Justerare 


